

Referat af skolebestyrelsesmøde mandag d. 7. april 2025 kl. 17:00-19:00 i medarbejderrummet

Deltagere: Nadja Tandrup, Anna-Signe Holst, Sara Vinding, Rikke Michan, Dan Cui Priergaard, Ane Palsberg, Sidsel Raben, Sidsel Buhl, Jesper Walbum, Mads og Vilfred.

Gæster: Suppleant Helene Vibholt

Afbud: Christoffer Korsbakke Mortensen, Stine Abildløkke Borresen

Ordstyrer: Sara Vinding

Referent: Jesper Walbum

Emne	Tid	Beskrivelse	Beslutning/referat
Godkendelse af referat (5 min)	17:00- 17:05		Godkendt
Elevrådet	17:05- 17:15		Gallafester stadig på tapetet. Datoen er d. 2/5. Intet nyt fra eleverne i forhold til kantine. Elevrådet skal høre om, hvad eleverne gerne vil have af retter.
Opsamling på klassekoordinatormødet	17:15- 17:30	Opsamling ved Anna-Signe og drøftelse af princip samt handleplan	- Anna-Signe gennemgik noterne fra klassekoordinatormødet. - Rikke er i gang med at drøfte punkterne med skolens skærmambassadører. De kommer på uddannelse og bliver certificeret indenfor området. Det drøftes også med kommende års elevråd. - Anna-Signe foreslår, at der kommer en ekspert udefra og holder oplæg for forældrene. - En buddyordning kunne være en ide, så de ældste kunne være frontløbere og gode rollemodeller for de yngste. - Sara: Forældrefolderen skal skærpes bl.a. omkring skærm

Meddelelser	17:30- 17:40	Forperson: - Formandsmøde på BA 2/4 Skoleledelsen: - Status Fulton 2025 - Skolefodbold - Forløb med ministeriet om fremme af god orden - Trafik ved Markvangen - Praksisundersøgelse - - Oplæg om kerneopgaven v. Anders Seneca Medarbejderne:	- Ane fortæller om den nye skolevision og trivselskommisionens anbefalinger. Vi er ret langt og godt stillet. - Skolevisionen bliver vedtaget på næste kommunalbestyrelsesmøde - Fulton: 30 til prøvedag i alt. Vi har fortsat optimistiske i forhold til at danne 2 klasser. Vi har spurgt til, om vi må slå klasserne sammen, hvis der ikke kan laves to klasser. - Forløb om god ro og orden: Vi kommer til at arbejde med medarbejderne om det i uge 32. Hvert skoleår skal ordensreglerne præsenteres for elever og forældre. - Trafik: En elev blev påkørt Ved Bommen. Pigen har det godt, men fik knubs og blev forskrækket. Rikke har kontaktet Sylvia, men har ikke hørt mere. Det er svært at orientere sig, hvis der holder parkerede biler. - Praksisundersøgelse: Synlig læring afsluttes. Vi er blevet udvalgt til at være frontrunners på evalueringen med både spørgeskemaer og fokusgruppeinterview. - Anders Seneca: Fremragende oplæg om kerneopgaven. Essensen af det arbejder vi med i forbindelse med de enkelte teams Teamaftaler - 6. årg. har været afsted på Madlejr. Det har været meget givende. Vi har søgt plads til kommende 6. klasser. - Fravær: Vi har lidt for meget sjatfravær blandt eleverne, specielt i udskolingen. Det gør vi os mere nysgerrige på fremadrettet.
--------------------	-----------------	---	--

Emne	Tid	Beskrivelse	Beslutning/referat
Opdatering af principper 0.a.	17:40-17:55	Nedsætte en arbejdsgruppe der gennemgår og opdaterer (inkl. layout) dokumenter der skal bruges frem mod nyt skoleår. Eksempelvis: - Mobilpolitik - Værdi og formål, samt ordensregler - Velkomstfolder	- Der blev arbejdet med sidste år også, der følges op på. - Velkomstfolder inkl. mobilpolitik og skærmholdninger skal med på den her side af sommerferien – klar til skolestart. - Resten af principperne arbejdes der med næste skoleår.
Status kantinen	17:55-18:05	Kantinen har spurgt om lov til at opstille automat Mulighed for feedback på indholdet i kantinen Planlægge statusmøde inden sommerferien Del af skolemadsprojekt fra ministeriet?	- Dan har snakket med Thomas om kantinen. Kantinen er glade. Der er statusmøde 10. juni, hvor de gerne vil have input fra eleverne. - Rikke præsenterer forespørgsel om automat. De får Go til at gå videre med ideen. - Hvis vi skal videre med skolemadsprojektet, skal det ske i samarbejde med kantinen.
Orientering om cafesamtaler i udskolingen	18:05-18:15	Erfaring og evaluering	- Stor succes med formen, men fiasko i forhold til tilslutningen. Vi prøver igen næste år, og arbejder med indkaldelsen. - Forslag: Kan der gøres mere ved at have fokus på det sociale i kantinen. Mere fokus på hvilke fag, der er repræsenteret. - Kan man meldes sig til på forhånd og få tildelt tider i forvejen? - Kan man melde sig til ligesom til forældremøder? - Kan man som skole bede nogle elever om at komme? - Hvad med elevens stemme? Hvad skal der til for, at eleverne vil med?

Emne	Tid	Beskrivelse	Beslutning/referat
Skolerunde og økonomi	18:15-18:25	Status	- Forløbet er afsluttet. De medarbejdere, der har været i skolerunde, har alle fået tilbudt job på andre skoler i kommunen. Økonomisk er det også lykkedes at styre os fornuftigt igennem.
Toiletprojekt i indskolingen		Status	- Vi får nye toiletter i hele underetagen, og vi bliver fordoblet med toiletter.
Eventuelt	18:25-18:30	Høringssvar vedr. principper i fordeling af haltider Næste møde bliver normalt møde, og det sidste møde bliver et langt møde med mad hjemme hos Ane.	- Turi har siddet med i arbejdsgruppen. Vi er godt dækket ind. Vi har et godt samarbejde med fritidsbrugerne. GFO'en bruger hallen så meget, så vi er ikke i farezonen for ikke at kunne leve om til de principper der er lavet.
Kommende punkter		Orientering om kommende år fx valgfag, praktik m.m. (juni) Mad og måltidspolitik Ny vision samt trivselskommissionens anbefalinger, og fremme af god orden (August)	